
DPr-BRM-II.0012.2.11.2023 

Protokół Nr 93/IX/2023 

posiedzenia Komisji Edukacji  

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 19 września 2023 r. 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -  10 radnych 

obecnych   -   9 radnych 

nieobecnych   -   1 radnych 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 92/VIII/2023 z dnia 29 sierpnia 2023 r. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 

2023 rok – druk nr 200/2023. 

4. Podsumowanie akcji letniego wypoczynku w łódzkich placówkach oświatowych w 2023 r. – 

informacja Wydziału Edukacji. 

5. Oferta edukacyjna czyli z czym zaczynamy nowy rok szkolny – informacja Wydziału Edukacji. 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski podziękował dyrekcji Szkoły Podstawowej 

nr 109 za możliwość spotkania i odbycia posiedzenia Komisji w placówce, która już na samym wejściu 

robi ogromne wrażenie. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodniczący Komisji Edukacji powitał radnych, zaproszonych gości i po stwierdzeniu quorum 

otworzył posiedzenie Komisji.  
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Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Edukacji przedstawił proponowany porządek obrad.  

Poinformował, że do komisji skierowano: 

- autopoprawki do druku nr 200/2023 i druku nr 201/2023, 

- projekt uchwały w sprawie zmiany imienia Szkoły Podstawowej nr 184 w Łodzi przy ul. Syrenki 19A 

– druk BRM nr 160/2023, 

- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej na okres 15 

lat, części nieruchomości i nieruchomości położonych w Łodzi przy ulicy Obywatelskiej 57 

i Obywatelskiej bez numeru – druk nr 206/2023. 

  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Komisja w głosowaniu przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła porządek obrad. 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 92/VIII/2023 z dnia 29 sierpnia 2023 r. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany imienia Szkoły Podstawowej nr 184 w Łodzi 

przy ul. Syrenki 19A – druk BRM nr 160/2023. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze 

bezprzetargowej na okres 15 lat, części nieruchomości i nieruchomości położonych w Łodzi przy 

ulicy Obywatelskiej 57 i Obywatelskiej bez numeru – druk nr 206/2023. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 

2023 rok – druk nr 200/2023 wraz z autopoprawką. 

6. Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023-2050 – druk nr 201/2023. 

7. Podsumowanie akcji letniego wypoczynku w łódzkich placówkach oświatowych w 2023 r. – 

informacja Wydziału Edukacji. 

8. Oferta edukacyjna czyli z czym zaczynamy nowy rok szkolny – informacja Wydziału Edukacji. 

9. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

Ad pkt  2. Przyjęcie protokołu nr 92/VIII/2023 z dnia 29 sierpnia 2023 r. 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poinformował, że protokół został udostępniony 

w aktówce. Zapytał, czy radni zgłaszają uwagi do jego zapisu? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja przyjęła protokół nr 92/VIII/2023 z dnia 29 sierpnia 2023 r. przez aklamację. 
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Ad pkt 3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany imienia Szkoły Podstawowej nr 184 

w Łodzi przy ul. Syrenki 19A – druk BRM nr 160/2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łodzi p. Marcin Gołaszewski - projektodawca uchwały 

przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

„Społeczność Szkoły Podstawowej nr 184 od wielu lat zadawała sobie pytanie, czy Ludwik Waryński jest 

symbolem wartości istotnych dla kształtowania osobowości współczesnego młodego człowieka.  

W związku z tym, że postać ta wywoływała kontrowersje, dyrektor szkoły wystąpił do IPN z prośbą  

o opinię na temat działań obecnego patrona w kontekście ideologii komunistycznej oraz jego roli 

w krzewieniu idei komunizmu w Polsce, szczególnie w okresie PRL. Z otrzymanej rekomendacji  IPN 

wynika, iż „istnieje poważna wątpliwość czy poglądy prezentowane rzez Ludwika Waryńskiego 

odpowiadają wartościom współczesnego społeczeństwa obywatelskiego oraz potrzebie przekazywania 

uczniom postaw patriotycznych”.   

Przez cały rok szkolny 2022/2023, społeczność szkolna podejmowała działania mające na celu 

wyznaczenie kierunku zmian oraz poszukiwanie osobowości mających stać się drogowskazem i wzorem 

dla uczniów. Wyłoniono kandydatów, spośród których w demokratycznych wyborach społeczność 

szkolna – nauczyciele, pracownicy szkoły, uczniowie oraz ich rodzice – wybrała Honorowych Obywateli 

Miasta Łodzi na swojego patrona.  

Współczesny młody człowiek poszukuje autorytetów odpowiadających jego wrażliwości 

i zainteresowaniom. Honorowi Obywatele miasta Łodzi, poprzez swoją różnorodność i reprezentowanie 

wielu dziedzin życia społecznego, a zwłaszcza nauki i kultury, staną się wzorem dla uczniów szkoły. 

Każdy uczeń, w zależności od umiejętności i zainteresowań, odnajdzie wśród Honorowych Obywateli 

Miasta Łodzi tych, którzy będą go motywować, wskażą drogę, a tym samym przyczynią się do rozwoju 

i kształtowania właściwych postaw.” 

 

Faza pytań i dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli radni: p. Kamil Jeziorski, p. Sylwester Pawłowski, p. Krzysztof Makowski,  

p. Damian Raczkowski, p. Agnieszka Wieteska, p. Marcin Gołaszewski oraz p. Wiesław Łukawski Prezes 

NSZZ „Solidarność” Łódź - Górna, Widzew.  

 

Po dyskusji. 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany imienia Szkoły Podstawowej nr 184 w Łodzi przy 

ul. Syrenki 19A – druk BRM nr 160/2023. 

Komisja w głosowaniu przy 7 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany imienia Szkoły Podstawowej  

nr 184 w Łodzi przy ul. Syrenki 19A – druk BRM nr 160/2023. 

 

Ad pkt 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze 

bezprzetargowej na okres 15 lat, części nieruchomości i nieruchomości położonych w Łodzi przy 

ulicy Obywatelskiej 57 i Obywatelskiej bez numeru – druk nr 206/2023. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Dysponowania Mieniem p. Agnieszka Dobrucka przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 



 

 4 

Prezes Fundacji Żywioły p. Jakub Wawrzyniak zabrał głos. 

Fundacja Żywioły oraz Fundacja z Aspi-racjami prowadzą działalność na wymienionych przez panią 

dyrektor działkach od 1 września 2019 r. Na terenie objętym niniejszą uchwałą znajduje się 

dwukondygnacyjny budynek szkoły z 1965 r. o powierzchni zabudowy wynoszącej 2849 m2 oraz 

powierzchni użytkowej 5351 m2 (dane według kartoteki budynków). Na pozostałej części terenu znajduje 

się ogród wraz z placem zabaw dla dzieci oraz utwardzone miejsca postojowe, dojścia i dojazdy do 

budynku. Budynek szkoły użytkowany jest przez Fundacje na podstawie umów najmu zawartych 

z Miastem Łódź, w imieniu którego działa Zarząd Lokali Miejskich na czas nieoznaczony. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na wydzierżawienie, w drodze bezprzetargowej, na okres 15 

lat, części nieruchomości i nieruchomości położonych w Łodzi przy ulicy Obywatelskiej 57 

i Obywatelskiej bez numeru, na rzecz Fundacji z Aspi-racjami oraz Fundacji Żywioły, z przeznaczeniem 

na teren towarzyszący placówkom oświatowym. 

Fundacja z Aspi-racjami, w przypadku wyrażenia zgody na zawarcie wieloletniej umowy dzierżawy, 

planuje utworzyć w pełni bezpieczny plac zabaw z odpowiednią nawierzchnią, siłownię na powietrzu 

oraz ogród sensoryczny, które będą dostosowane dla potrzeb uczniów z niepełnosprawnościami. 

Zagospodarowanie terenu pod kątem potrzeb takich osób jest uzupełnieniem działań edukacyjno-

terapeutycznych realizowanych w ramach placówek oświatowych prowadzonych przez Fundację z Aspi-

racjami.  

 

Faza pytań i dyskusji. 

 

Po krótkiej dyskusji. 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze 

bezprzetargowej na okres 15 lat, części nieruchomości i nieruchomości położonych w Łodzi przy ulicy 

Obywatelskiej 57 i Obywatelskiej bez numeru – druk nr 206/2023. 

Komisja w głosowaniu przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej na okres 15 lat, części nieruchomości i nieruchomości 

położonych w Łodzi przy ulicy Obywatelskiej 57 i Obywatelskiej bez numeru – druk nr 206/2023. 

 

Ad pkt 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta 

Łodzi na 2023 rok – druk nr 200/2023 wraz z autopoprawką. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel przedstawiła projekt uchwały wraz  

z autopoprawką. 

 

Faza pytań i dyskusji. 

 

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2023 
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rok – druk nr 200/2023 wraz z autopoprawką. 

Komisja w głosowaniu przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian 

w budżecie miasta Łodzi na 2023 rok – druk nr 200/2023 wraz z autopoprawką. 

 

Ad pkt 6. Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023-2050 – druk nr 201/2023. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel przedstawiła autopoprawkę do projektu 

uchwały. 

 

Faza pytań i dyskusji. 

 

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie pozytywne 

zaopiniowanie autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023-2050 – druk nr 201/2023. 

Komisja w głosowaniu przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosu „wstrzymującym 

się” pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2022-2050 – druk nr 201/2023. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski zaproponował zmianę porządku obrad, 

polegającą na tym, aby punkty 7 i 8 zdjąć z porządku obrad dzisiejszego posiedzenia i wprowadzić je do 

porządku obrad kolejnego posiedzenia. 

 

Radni nie zgłosili uwag i jednogłośnie wyrazili zgodę na zaproponowaną zmianę porządku. 

 

Ad pkt 7. i pkt 8. Zdjęte z porządku posiedzenia. 

 

Ad pkt  9. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

1) Wiceprzewodniczący Komisji p. Damian Raczkowski zapytał, jak wygląda sytuacja z laptopami? 

Czy one już dotarły? 

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki odpowiedział, że laptopy dojeżdżają do placówek. 

Ministerstwo poprosiło o wyznaczenie koordynatora, który pokieruje wszystkimi pracami w zakresie 

rozdziału laptopów. Laptopy przyjechały tirami, trzeba je przyjąć, policzyć, przygotować protokoły 

przekazania i umowy – umocowane prawnie - o przekazaniu laptopów rodzicom, itp. W tej chwili należy 

opanować chaos informacyjny, skorelować podział sprzętu między placówkami, usankcjonować prawnie 

to wszystko, co się będzie działo, aby dyrektor wiedział jak działać.  

 



 

 6 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski poprosił o przekazanie informacji do 

Komisji kiedy rozpocznie się proces przekazywania tych laptopów.  

 

2) Prezes NSZZ „Solidarność” Łódź - Górna, Widzew p. Wiesław Łukawski: 

- poinformował, że w ubiegłą środę dwójka małych dzieci opuściła teren przedszkola przy ul. Mazurskiej. 

Do tej pory kierownictwo Wydziału Edukacji trzyma te sprawę w tajemnicy. Do dziś nie zostało 

zawiadomione Kuratorium Oświaty. W tym przedszkolu bardzo źle się dzieje. Dyrektor przedszkola 

sobie nie radzi, placówka jest zaniedbana, itp. Dodał, że NSZZ „Solidarność” domaga się przyspieszenia 

procedury wyjaśniającej zdarzenie i odwołania dyrektorki placówki. 

Ponad to teren wokół przedszkola jest zachwaszczony, zaniedbany, ściany podrapane, dopiero pod koniec 

sierpnia zaczęto zrywać podarte dywany. Sanepid powinien zamknąć ten budynek. Jednym słowem jest 

totalny bałagan i brak nadzoru. 

- zapytał, czy to prawda, że w ciągu ostatnich dwóch, czterech tygodni nastąpiła kradzież majątku 

budynku przy ul. Sędziowskiej 18? Z posiadanych informacji wynika, że nadzór dyrekcji Wydziału 

Edukacji szwankuje, złodzieje mieli się wedrzeć do środka, wyciąć kaloryfery i ukraść wyposażenie 

kotłowni. Dlaczego do tego dopuszczono (jeżeli to jest prawda)?  

 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski zwrócił się do wydziału, aby przekazał 

informację na temat sposoby wyjaśnienia i zakończenia tych spraw. 

 

Innych spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 109 w Łodzi p. Monika Polaszczyk opowiedziała o zadaniach 

zrealizowanych w placówce od 2016 roku czyli od momentu objęcia przez nią funkcji dyrektora.   

„Tzw. Budynek nowy czyli ten, w którym teraz jesteśmy był nieotynkowany, od momentu powstania  

w latach 90tych pozostawał „w cegle”, zmieniło się to w momencie termomodernizacji. 

Pozostała część budynku miała starą elewację jeszcze z lat pięćdziesiątych i choć była malowana  

w kwiatki i motyle, była po prostu stara i zniszczona. 

Zamiast parkingu był po prostu ubity grunt, który pod wpływem deszczu stawał się albo błotem, albo 

rwącym potokiem, teraz mamy kostkę i możemy spokojnie przedostać się z parkingu do budynku. 

Jest bezpieczniej, jest małe prawdopodobieństwo poślizgnięcia się lub przewrócenia.  

W każdej sali wymieniono podłogi na wykładzinę przemysłową, pomalowano pracownie, wymieniono 

parapety w salach i na korytarzach, wymieniono meble – regały, ławki i krzesła, wiele zmian dokonało 

się dzięki współpracy z rodzicami i ich zaangażowaniu, ponieważ widzieli zaangażowanie nasze, 

korytarze zostały odnowione, powstała fototapeta i bajkowe obrazy, jak również tablice korkowe 

dopasowane do kolorów. 

Nie boimy się podejmować wyzwań, chętnie bierzemy udział w projektach.  

W pierwszym projekcie EFS, który przypadł również na okres pandemii „Edukacja na poziomie 

europejskim. Kształcenie kompetencji kluczowych” uczniowie mieli zapewniony udział w dodatkowych 

zajęć niemal ze wszystkich przedmiotów zarówno w formie zajęć rozwijających, jak i wyrównawczych, 

jak również w zajęciach o charakterze terapeutycznym lub rewalidacyjnym. 
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Powstało 48 grup dla uczniów o różnych zainteresowaniach lub trudnościach. Sami rozpisaliśmy wniosek 

na postępowanie przetargowe. W projekcie „Tik kluczem do sukcesu” powstało 8 grup ze względu na 

ograniczenia projektowe. 

Wszystkie działania projektowe były realizowane na wysokim poziomie, o czym świadczy poziom 

zadowolenia zarówno uczniów, jak i rodziców. 

Obydwa projekty objęły swoim zasięgiem ponad 400 uczniów – 363 w pierwszym projekcie i 74  

w drugim. 

Pozyskujemy środki z każdej możliwej instytucji, która chce się nimi podzielić. Projekt o pracownię 

dydaktyczną dotyczył sali, w której obecnie jesteśmy, cała pracownia została wyremontowana od tak 

zwanego zera, ponieważ wcześniej była magazynem na meble do modernizacji. 

Projekt o ogródek – pozyskaliśmy środki na zagospodarowanie terenu wokół szkoły, dokonaliśmy 

nasadzeń, które teraz stale pielęgnujemy. Projekt o ogródek dydaktyczny – od strony sali gimnastycznej 

powstały ścieżki sensoryczne, ogródki ziołowe i część kwiatowa wspierająca działalność pszczół. 

Moim marzeniem było, aby wykorzystać dotychczasowy potencjał językowy szkoły (projekty 

Comenius/Erasmus, współpraca międzynarodowa z innymi szkołami), ogólnołódzkie konkursy (Skilfuler 

– konkurs umiejętności językowych, „Columbus” - konkurs wiedzy o Stanach Zjednoczonych.  

Dlatego zabiegałam o stworzenie w szkole klasy dwujęzycznej, co ostatecznie się udało. Kształcimy 

dwujęzycznie uczniów w zakresie matematyki i fizyki, mamy wielu laureatów konkursów językowych, 

m. in. finalistów konkursu kuratoryjnego, w tej dziedzinie ciągle się rozwijamy, a idea projektów 

europejskich, teraz już Erasmus+, nadal w naszej szkole kwitnie. 

W szkole rokrocznie realizowane są liczne innowacje, które obejmują swoim zasięgiem uczniów klas 1-8. 

Są to innowacje programowe a zatem nawiązują do tematyki zajęć prowadzonych w ramach regularnych 

lekcji, rozbudowując je, wprowadzając nowe, innowatorskie podejście. Praca nauczycieli i potencjał 

szkoły zostały zauważone i dlatego szkoła otrzymała certyfikat placówki innowacyjnej. 

Jesteśmy również beneficjentami projektu w ramach budżetu obywatelskiego. Odnowiliśmy  

i zmodernizowaliśmy plac zabaw przy Orliku. Odnowiliśmy szkolne korytarze w ramach projektu 

„Kolorowa szkoła” 

Szkoła realizuje projekty wcześniej Comenius, teraz Erasmus+ od 2010 roku. 

Obejmując placówkę, trwał w niej projekt „Tworzymy zdrowszą Europę”, którego celem było 

wytworzenie nawyków zdrowego żywienia i przeciwdziałanie chorobom cywilizacyjnym (w dużym 

skrócie); w projekcie tym brało udział 8 krajów. 

W roku szkolnym 2022 – 2023 realizowaliśmy projekt „Eco-friendly in Real and Virtual World” z 2 

partnerami (Turcja i Litwa) (Jesteśmy eko w realu i w sieci). 

W roku szkolnym 2023-2024 rozpoczęliśmy projekt „Let’s Plant Ecology into Our Society” – (Zasadźmy 

ekologię w naszej społeczności) – z 3 partnerami (Turcja, Grecja, Portugalia), pod koniec października 

spodziewamy się pierwszej wizyty naszych partnerów, na którą serdeczni Państwa zapraszam. 

Jak Państwo widzicie w szkole dzieje się bardzo dużo, realizujemy różnorodne projekty pod patronatem 

różnych instytucji. Za każdym razem, decydując o przystąpieniu do projektu zwracamy uwagę, jaka 

będzie on miał wartość dodaną zarówno dla naszych uczniów, jak i pracowników szkoły, ale także 

bierzemy pod uwagę naszą społeczność lokalną. 

Dużo udało nam się zrobić, ale ograniczony czas nie daje mi szansy na zaprezentowanie wszystkich 

naszych sukcesów. Mimo to wiele jeszcze przed nami, szczególnie takich celów, którym sami nie 

podołamy chociażby ze względów formalnych. 
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W związku z bardzo dużą ilością uczniów, jesteśmy niestety szkoła dwuzmianową, mimo że mamy 

jeszcze sporo przestrzeni, którą moglibyśmy zagospodarować, by zwiększyć obszar do nauki, a tym 

samym podnieść komfort pracy i nauki, wprowadzając dodatkowe zajęcia na które w tej chwili fizycznie 

nie ma miejsca. 

Dodatkowo naszym marzeniem jest doprowadzić do rozbudowy sali gimnastycznej tak, by miała ona 

formę pełnowymiarowej sali gimnastycznej, a tym samym, by z jednej sali mogły korzystać dwie grupy 

uczniów. 

Zdecydowanie poprawiłoby to standard nauki i pracy, bo poziom wypracowaliśmy już naprawdę wysoki, 

o czym świadczy liczny nabór uczniów do szkoły. 

Jeśli chodzi o potrzebne remonty to należy do nich remont ogrodzenia – nowe ogrodzenie oraz remont 

poddasza, które można przystosować na potrzeby sal lekcyjnych i prowadzenia tam lekcji.” 

 

Po wysłuchaniu informacji radni udali się na wizytację placówki.  

 

Po wizytacji i na zakończenie posiedzenia Komisji Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 109 w Łodzi  

p. Monika Polaszczyk podziękowała za przychylność i ewentualną pomoc w realizacji dalszych 

zamierzeń. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski podziękował za udział w obradach  

i zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

Protokół sporządziła     Komisja przyjęła protokół 

Anna Czyżykowska      Krzysztof Makowski 

 

Sekretarz Komisji     Przewodniczący Komisji 


